
VERSLAG  BESTUURSVERGADERING 

Wederzijds d.d. 18-11-2024

Bij de vergadering aanwezig: Sturla Spans (notulist), Riet van Mourik en Wout Zinkstok, en Jita 
Hoogerduijn (voorzitter), Regina Visscher 

1. De agenda wordt nader vastgesteld.

2. Het conceptverslag van 21-10-2024 wordt goedgekeurd.  

    3.     Mededelingen en ingekomen en uitgaande stukken:

– Regina heeft contact gehad met de redactie van de Plusgids. Men is slechts bereid 
om uitsluitend de contactgegevens van Wederzijds te vermelden. Jita gaat nader 
informeren.
– Bij Dock voelde men zich schuldig over het feit dat slecht met ons wordt 
gecommuniceerd. Hier wordt wat aan gedaan.
– Rachel Thomassen biedt aan om voor leden ‘digitaal cursussen’ te geven voor 
minimaal 15 personen. Dit zou in de periode februari/mei volgend jaar kunnen 
plaatsvinden. Opties voor geschikte ruimten zijn het Wevehuis, Hercules of de Goede 
Maen. Riet gaat de opties bekijken en neemt contact op.
– Riet heeft contact gehad met mevrouw Oei naar aanleiding van haar verzoek om 
vrijwilligers voor het Voorveldse Hof.
– Met Kees van de Ree is contact over het thema ‘rouw en verlies’. Hij zal bij de borrel
   een praatje hierover houden.
– Het concept van de notulen van de ALV worden naar Peter Straatman gezonden om 
te checken of zijn verhaal goed is weergegeven.
– De extra microfoon is met At geregeld.
– Een ingekomen brief van Centraal Beheer ter kennisgeving.
– De brief van Rien met een concept voor de informatiefolder voor nieuwe leden waar-
aan wordt gewerkt.

     4. Terugblik ALV- beheer- Badges.

         – In Januari zal Jita een begin maken voor het opstellen van het jaarverslag over 2024.
         – Ruurd en Peter Straatman verzorgen vanaf nu de badges. Jita ziet niet de noodzaak 
            voor het bestuur om verantwoordelijk te zijn voor het gebruik van de badges. E.a.
            zou ook door de buurtcontactpersonen beheerd kunnen worden.

       5.  Bijeenkomst nieuwe leden.

            Er hebben zich tien mensen aangemeld voor de bijeenkomst van 26 november  
            aanstaande. Als daarvoor belangstelling is volgt er nog een bijeenkomst in februari 
            volgend jaar.
     



      6.  Website, buurtcontactpersonen, lezingen en overige activiteiten.
 

          –  Jita wil graag een planning voor de lezingen over het hele jaar.  En ook graag een 
              lezing met als thema ‘euthanasie’.
          –  Wout en Sturla zullen informeel contact opnemen met mogelijke opvolgers.
          –  Regina heeft een oproep gedaan aan Christel te Kolsté in verband met de opvolging 
              van Elga. Er is een naam genoemd. Er wordt dus daaraan gewerkt.
          –  De thema’s voor de bijeenkomst op 15 januari aanstaande zijn voorbereid. De opzet
              zal vergelijkbaar zijn met de vorige bijeenkomst.

        7.  Goede Maen – borrel- eten

            De kerstborrel op 19 december en de nieuwjaarsborrel op  8 januari zal gepaard gaan 
            borrelhapjes en een drankje.
            Het plan is om in de eerstvolgende nieuwsbrief alle data van de borrels over het hele
            jaar op te nemen.

        8. Wederzijds activiteiten, groepen en apps.
            
           Er wordt voorlopig nog niets gedaan met app-groepen. Eerst wordt er gewerkt aan de
           website.
           De eerstvolgende lezing zal worden vermeld in de nieuwsbrief.

      9. Rondvraag
 
                     Jita vraagt hoe het zit met het fotoarchief. Hierover wordt contact gezocht met

        Peter Straatman.
       De volgende vergadering wordt  op 9 december vanaf 11.00 uur gehouden bij 
       gehouden bij Regina, Augusto Sandinostraat 172.


